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Sammanträdesprotokoll 
Stadsdelsnämndens  
PENSIONÄRSRÅD 
Spånga -Tensta 
2006-04-11 
 

 
Justerat 2006-04-21 
 
 
................................                        ................................... 
Iris Johnsson                           Bo Werner 
 
Ordförande:                     Iris Johnsson (PRO) 
 
Ledamöter:                      Bo Werner (SPF) 
                                         May Westberg(PRO) 
                                         Mats Dahlbom (SPF)  
                                         Eva Andersson (PRO) 
                                         Lennart Söder (SPF) 
                                         Berta Eriksson (PRO) 
                                         Karl Nordlander (PRO) 
                                         Jan-Erik Nordgren (SPF) 
 
Sven Larsson har meddelat förhinder 
  
 
I tjänsten, sekreterare, Birgitta Carlander, avdelningen för äldre 
och funktionshindrade. 
 
1. Sammanträdet öppnades.  
 
2. Dagordningen godkändes 
 
3. Till justerare valdes Iris Johnsson och Bo Werner.  
 
4. Besök av xxxxxxxxxxx från Tekniska avdelningen och 

ansvarig för parkmarken och snöröjningen i stadsdelen. 
xxxxx informerar om det arbete som pågår och är planerat.  
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Under vintern har man som vanligt arbetat med slyröjning, 
där har också Fornminnesgruppen hjälpt till på vissa ställen. 
Arbetet med sandupptagning har påbörjats, beräknas vara 
klart v 19. 
Flera i rådet har synpunkter på snöskottningen som varit, 
bland annat att infarter blivit blockerade och att 
halkbekämpningen inte varit så bra på flera ställen. 
I det avtal som finns skall det plogas inom vissa tider och 
vissa delar är prioriterade, till exempel bussvägar, mer finns 
att läsa på stadsdelens hemsida. 
Rådet skall skriva ihop en skrivelse angående snöröjningen 
då man inte tycker den fungerat bra. 
xxxxx uppmuntrar alla att meddela om man ser brister eller 
upplever att saker inte fungerar bra. 
Kort information ges också om de arbeten som kommer att 
starta genom stadsdelsförnyelsen, bland annat Spånga Torg.  
Rådet vill också framhålla att man uppskattar besöket och 
samarbetet med xxxxx.  
Bifogat finns planer över slyröjning, sandupptagning, 
beläggningsarbeten, bilaga 2.  

 
5. Godkännande av Stadsdelsnämndens Pensionärsråds-   

protokoll från 06 03 07. 
 
6. Anmälan av inkomna protokoll, Bo redogör kortfattat ur 

innehållet: 
• Kommunstyrelsens pensionärsråd KPR, 06 03 06, nr 2 

bland annat skriver man att KPR motsätter sig 
omvandlingen av servicehus till seniorbostäder, likaså är 
man orolig för de äldres situation i Spånga-Tensta utifrån 
xxxxxxxxxxx rapport.  
I samband med detta efterfrågar rådet 
biståndsbedömarnas riktlinjer. 

• Förtroenderådet Fristad sjukhem 06 02 27, till 
handlingarna. 
 
 

7. Rapporter och skrivelser. 
• Balanslistan, se bilaga 1 
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• ”Folkhälso- remissen”, rådet saknar konkreta förslag 
på åtgärder och tycker att väldigt lite finns skrivet om 
pensionärerna. Synpunkter kommer att lämnas. 

• Revisionsrapporten  ”Hemtjänst för äldre- kvalitet 
och rättsäkerhet för den enskilde”,  delades ut, 
rådet har möjlighet att lämna synpunkter. 

• Revisionsrapporten ”Styckevis och delt” kommer 
rådet att lämna synpunkter och kommentarer till. 

• Brev har skickats, från rådet, till xxxxxxxxxxxx med 
anledning av hans besök i höstas, se bilaga 3 
Kopia skickades också till xxxxxxxxxxxxxxx, 
Färdtjänsten och till trafiklandstingsråd Anna Kettner. 
Anna Kettner har varit i kontakt med Bo och önskar 
komma på besök till rådet i början på hösten. Datum 
meddelas senare. 

  
8. Information från nämnden och förvaltningen. 

Information om ”Äldredagen ” den 8 juni på Fristad 
servicehus. Berta ombeds kontakta PRO- kören för att höra 
om de kan närvara. Likaså önskas att PRO och SPF finns på 
plats under dagen. Annonsering kommer att ske i 
lokaltidningen och genom affischer. 
 
Information lämnas om de ”Trygghetsvandringar” som skall 
göras i maj. Återkommer med datum och mötesplats. 
 

9.  Övriga frågor. 
     Information lämnas om en dag för alla  
     pensionärsorganisationer den 31 augusti 10-16 på ABF-    
     huset i Stockholm.  
 
10.  Mötet avslutas 
       Bilagor.  

1. Balanslista   
2. Info om arbetsområden  
3. Brev till xxxxxxxxxxxx 

 
För anteckningarna svarade: 
 
Birgitta Carlander 


